



Referat fra møte i aktivutvalget mandag 12. februar 2018.

Krokstadelva 13. Februar 2018

Tilstede: Anne Marthe Peveri, Inger Isnes Tyse, Ingvild Hoen, Sølvi Fossøy, Marianne Letmolie, Solveig Letmolie og Heidi Myklemyr.

Forfall: Øystein Andersen

(Siri Jahren har ikke møteplikt, kun statistikkansvarlig)

Sak 1/18: Godkjenning av innkalling og referat fra forrige møte i aktivutvalget.

Ingen synspunkter

Sak 2/18: Referat fra styremøte 31.01.18.

Anne Marthe informerer om noen av sakene fra styremøte:

- Referatet legges på hjemmesiden. Kan leses i sin helhet.
- Det nye hovedstyret gikk gjennom arbeidsoppgaver, og tok opp litt fra hvert utvalg.
- Leder og nestleder i hovedstyret: Hans Roar Bakken og Carl Axel Berlin
- Husutvalget ønska flere til og hjelpe til med kveldsmaten. 11 stk har meldt seg
- Frist for innlevering av saker til klubbkalender er 15. mars

Sak 3/18: Budsjett 2018.

Det nye budsjettet er ganske likt regnskapet for 2017. Aktivutvalget gikk gjennom budsjettet, og vil ha fokus på dette på annethvert møte gjennom året. Vi brukte mer enn vi budsjetterte med i 2017→årsaken er lange reiser til NM og en kostbar Tiomil.

Aktivutvalget drøfta om vi skal gjøre endringer for dekning av reiseutgifter. Vi ble enige om å la det være slik som i dag.

Anne Marthe formulerer et forslag frem til neste møte over hva som skal stå i klubbkalenderen når det gjelder dekning av reiseutgifter. Det vil bli gjort noen små endringer.

Sak 4/18: Administrative rutiner Eiker o-lag→ Google drive

Aktivutvalgets ansvarsområder, fordeling av oppgaver:

Leder: Anne Marthe Peveri

Treningsansvarlig: Anne Marthe Peveri

Hjemmeside/facebook: Solveig Letmolie, Anne Marthe Peveri og Sølvi Fossøy

Sekretær: Heidi Myklemyr

Ungdomskontakt: Solveig Letmolie. Ansvar for instagram-kontoen

Aktivrepresentanter: Anne Marthe Peveri og Sølvi Fossøy. Ansvar for påmelding og uttak til lagkonkurranser, stafetter og mesterskap

Statistikkansvarlig: Siri Jahren

Kontaktperson Eiker-hornet: Marianne Letmolie

Medlemmer i aktivutvalget: Ingvild Hoen og Øystein Andersen

Statistikk treningsløp: Inger Isnes Tyse

Vi fortsetter å føre oversikt over hvem som er på trening, men vi henger opp liste slik at alle krysser seg av selv.

Aktivutvalget har ansvar for klubbkvelden våren 2018. Det ønskes tema som "treffer" ungdommen. Forslag til tema og/eller foredragsholdere: kosthold, Lage Sofienlund, Torgeir Nørbech, Vibeke Skofterud (sunn jenteidrett), Lone Brochmann, Carina Kristiansen (gården Bootcamp).....

Forslag: øke lengden på Eikermesterskapet individuelt i klasse D 17 fra 4 til 6 km. Vi går for å prøve dette i 2018.

Politiattester forevises leder Hans Roar Bakken. Den er gyldig i tre år. Det vil bli laga ei liste over de som har forevist, og hvor lenge den er gyldig → lettere å holde oversikt

Sak 5/18: Sesongplan 2018

Etter en del mailutveksling med Lone, har vi kommet frem til at hun evt kan brukes på "enkelthappeninger" som helgesamlinger ol dersom hun ønsker dette. Tilbudet hun ga oss ble ikke bra nok i forhold til pris.

Hva kan vi få til selv? Hvem kan ha treninger? Navn på lista:

Anne Line og Morten Berglia, Anne Marthe Peveri, Sølvi Fossøy, Malin og Øystein Sørensen, Ole Johnny Petersen, Marianne Andersen (har sendt en hyggelig mail der hun sier at hun ønsker å bidra), Hilde Hovdenak, Heidi Myklemyr (intervaller og styrke) "de eldre" i klubben med masse erfaring.....

Anne Marthe sender ut forespørsler til disse om de ønsker og ta en eller flere treninger, og setter opp et forslag til sesongplan for vårsemesteret. Vi er avhengige av å ha en god og forutsigbar plan for at dette skal fungere. Det skal innhentes informasjon over hvordan det er lurt å legge opp øktene i forhold til sesongens utfordringer.

Legges på Google drive

Sak 6/18: Møteplan 2018.

Anne Marthe setter opp møteplan. Møtene er på mandager fra 18-20.

Sak 7/18: Arrangementer 2018.

Tiomila: ungdomslaget er på plass. 2 damelag, men mangler to løpere som evt løpes av ungdomsløpere. Har 9 løpere til herrelaget, der Ane evt kan løpe en etappe. Lagene er

påmeldt, og Anne Marthe har kontakt med PWT om reise og opphold. Det blir en lang bussreise med overnatting underveis. Har booket tre telt til å sove i (litt unna arena), ett regnlytelt nær arena

O-troll leir: rekruttutvalget er ansvarlig, men ønsker hjelp fra aktivutvalget. Hva med å bruke ungdommene? Anne Marthe forhører seg om hva de konkret ønsker hjelp til, så ser vi mer på saken på neste møte.

Sak 8/18: Ungdomsengasjement – også uten kart.

Vi ønsker innspill fra ungdommene om hva de ønsker å gjøre (bidra på treninger, hjelpe til med utvask etter treninger, årsvask, evt egne ungdomsmøter). Solveig spør de andre ungdommene.

Sak 9/18: Eventuelt.

Neste møte: mandag 12. mars 2018 klokka 18-20. Bevertning Heidi

Heidi Myklemyr

Referent.